
Zápis ze shromáždění členů dne 14.4.2004 v 

Domažlicích 

Účastníci: viz.prez.listina. 

Program shromáždění: 

1. Kontrola úkolů.  

2. Schválení rozpočtu pro rok 2004.  

3. Schválení revizní zprávy.  

4. Změna způsobu financování přípravy projektů.  

5. Upřesnění záměrů svazku pro rok 2004.  

6. Hodnocení účasti na Regiontouru 2004 a záměr pro rok 2005.  

7. Stav přípravy účasti svazku na strukturálních fondech EU.  

8. Různé (informace o výběrovém řízení na SAPARD, jednání se zástupci 

obcí Bavorska)  

9. Usnesení a závěr. 

Zahájil pan Picka přivítáním zúčastněním členů a konstatováním, že 

shromáždění je usnášení schopné. 

Ad 1) Dr.Kusý uvedl, že úkoly z posledního shromáždění členů dne 16.12.2003 

se průběžně plní. 

Ad 2 a 4) Uvedl pan Picka s tím, že předsednictvo navrhuje změnit způsob 

financování přípravy projektů a tím i odměny manažera svazku. Návrh spočívá 

v tom, že práce manažera při zabezpečování administrativní činnosti, účast na 

seminářích a dalších podobných akcích by byla financována z členských 

příspěvků a z případné státní dotace na poradenskou činnost. Práce manažera na 

projektech, které se budou týkat jednotlivých členů by byla vykazována zvlášť, 

odsouhlasena starostou příslušné obce a této obci měsíčně fakturována.  

Vzhledem k uvedenému postupu se proto navrhuje změnit výši členského 

příspěvku schváleného na shromáždění členů 16.12.2003, a to ze 3,-Kč na 2,-

Kč/obyvatele. Členským obcím, které již příspěvek 3,-Kč uhradily, bude o 1,-Kč 

snížena výše členského příspěvku schváleného pro rok 2005.  

K návrhu ing.Picky nebyly připomínky. 

Ad 3) Dr. Kusý seznámil s revizní zprávou ze dne 13.2.2004. Komise 

konstatovala, že z provedené kontroly nevyplynuly žádné skutečnosti, které by 

zkreslovaly průkaznost účetnictví. 

Ad 5) Ing.Picka uvedl, že předsednictvo navrhuje, aby zaměření činnosti svazku 

pro rok 2004 bylo upřesněno tak, aby zvlášť byly uvedeny společné záměry 

členských obcí a zvlášť záměry pověřených obcí III.stupně Domažlic a Hor.Týn 



pro jejich regiony. Tento návrh všichni členové obdrželi písemně. Bohužel od 

města Domažlic žádné doplnění záměrů nepřišlo. K návrhu nebyly připomínky. 

Ad 6) Ing.Picka informoval, že o stánek našeho regionu měli návštěvníci velký 

zájem. Je to vhodná prezentace obcí i regionu. Předsednictvo pro příští ročník 

doporučuje možnost společné účasti s Tachovskem pod hlavičkou „Český les“, 

event.uvážit současnou účast ve stánku plzeňského kraje.  

Pan Říha – uvedl, že řada obcí, které vystavovaly v Brně, se prezentuje nejen 

v rámci krajů, ale i jako samostatné mikroregiony. 

Pan Volf – uvedl, zda má význam dělat změny, když to bude znamenat větší 

finanční náročnost. 

Ing.Picka – ohledně financování se bude jednat s okresem Cham o možném 

finančním příspěvku, stejně tak s KÚ PK a zváží se i možnost získat prostředky 

od sponzorů. Předsednictvo připraví rozbor finanční náročnosti jednotlivých 

variant účasti a bude členy svazku informovat. 

Ing.Holeček – podporuje návrh prezentovat svazek a region v rámci Českého 

lesa. 

Ad 7) Pí Kaiserová informovala, že v nejbližší době budou vyhlášeny granty na 

fond malých projektů. V této souvislosti se předpokládá vydání turistické mapy 

regionu.  

Dr.Kusý – informoval, že se intenzivně připravuje projekt cyklotrasy. Bude 

podána žádost na KÚ PK o dotaci na zpracování projektové dokumentace části 

úseku po území pověřené obce Domažlice. Týká se to obcí Luženičky, 

Domažlice, Babylon a Česká Kubice. Pokud jde o území Horšovskotýnska 

uskutečnila se 1.schůzka zástupců H.Týna, Staňkova, Holešova za účasti pana 

Červenky. K dalšímu jednání budou přizvány obce Křenovy a Meclov. Manažer 

svazku bude současně hledat finanční možnosti na zpracování projektové 

dokumentace. 

Na základě doporučení předsednictva a souhlasu zúčastněných obcí, bude akci 

v celém úseku domažlického regionu organizačně zajišťovat svazek 

Domažlicko. 

Pro obce, které mají zájem získat finanční prostředky na infrastrukturu hledá 

manažer možnosti získání finančních prostředků. V současné době je zatím malá 

šance získání fin.prostředků na kanalizaci, vodovody a místní komunikace. Obce 

by si však měly potřebné projekty připravovat, aby je bylo možné podat po 

vyhlášení příslušných grantů. 

Ad 8) Ing.Picka informoval o pracovní schůzce se zástupci bavorské 

samosprávy, která se uskutečnila 25.3.2004 na Železné. Zúčastnění se shodli, že 

v dalším období bude spolupráce zaměřena zejména na: 

cyklotrasy Plzeň – Řezno 

železniční koridor Plzeň – Mnichov 

průchodnost silnice I/26 

Půjde především o přípravu zrcadlových projektů.  



Příští jednání by se mělo uskutečnit v červnu 2004 v Schönsee. 

Mgr. Říha – informoval o výsledcích výb.řízení na projekt SAPARD 

„Revitalizace venkova obcí Babylon a Poběžovice“. Výběrové řízení proběhlo 

podle zásad stanovených pro strukturální fondy EU. V současné době již probíhá 

realizace projektu.  

Jiné diskuzní příspěvky nebo připomínky nebyly. 

Ad 9) Dr. Kusý přečetl návrh usnesení, který byl jednomyslně přijat a bude 

zaslán všem členům.  

Ing.Picka poděkoval hostitelskému MěÚ Domažlice za vytvoření podmínek pro 

uskutečnění jednání a popřál všem úspěchy v další práci. 

Zapsal Dr.Kusý 

 


